

中國香港欖球總會



HONG KONG CHINA RUGBY



ASIA RUGBY CHAMPIONSHIP

亞洲欖球錦標賽
2024





Dear All,

It gives me great pleasure to welcome you to the Hong Kong Football Club today as we gather to cheer on our Hong Kong China Men's XV in the final match of this year's Asia Rugby Championship (ARC).

We are proud to have welcomed teams from Japan, Kazakhstan, the UAE and Korea to our city this summer as we have hosted both the Women's ARC as well as two matches in the Men's ARC.

Today's match sees our Men's XV chasing a historic fifth consecutive ARC title, having proudly lifted the trophy in each of the last four championships. We are looking forward to another tough test match against Korea, who pushed us all the way in a fantastic Asia Rugby Men's Championship decider in Hong Kong this time last year.

With the Women's championship now concluded, and our Women's XV securing the runners-up spot, we are now eagerly awaiting the new WXV3 competition. We wish the Women's XV the very best of luck for their trip to Dubai in September, as they hope to secure qualification for the Rugby World Cup 2025.

We would like to thank Asia Rugby for entrusting us with these matches, and our match officials, staff and volunteers for their hard work in delivering these events both at Hong Kong Football Club and at King's Park Sports Ground. We are also blessed to have fantastic sponsors and partners, and I would like to express our thanks and appreciation to our friends at HSBC, Cathay, Kukri, DHL and Rhino.

Finally, on behalf of our coaches, players and the entire Hong Kong China Rugby organisation, I wanted to personally thank you for your support - while this never goes unnoticed, it is especially felt when we get the chance to play test matches in front of home crowds.

Enjoy the conclusion of the championships!

Chris Brooke
Chairman, HKCR

中國香港欖球總會



HONG KONG
CHINA RUGBY

尊敬的各位來賓，

歡迎大家來到香港足球會，我們今日聚首一堂，為將參加「2024年亞洲欖球錦標賽決賽」的中國香港男子15人欖球代表隊打氣。

今年夏天，我們很高興邀請來自日本、哈薩克、阿聯酋及韓國的球隊，來到我城作賽，參加我們舉辦「亞洲女子欖球錦標賽」，以及「亞洲男子欖球錦標賽」其中兩場比賽。

在今天的比賽中，我們將見證男子15人欖球代表隊全力以赴，爭取歷史性的亞錦賽五連霸殊榮。去年此時，韓國亦作客香港，進行了一場精彩絕倫的亞洲欖球男子錦標賽決賽。我們相信，今日與韓國的對賽，將是一場艱難考驗，但我們非常期待。

女子亞錦賽已圓滿結束，我們的女子15人欖球代表隊獲得亞軍，現正積極備戰「WXV錦標賽第3組別」比賽，競逐2025年欖球世界盃的參賽資格，在此祝願女子隊在9月的杜拜之旅一切順利。

衷心感謝亞洲橄欖球總會委託我們舉辦亞錦賽賽事，在此也感謝我們的比賽官員、工作人員及義工，這段期間為於香港足球會及京士柏運動場舉辦上述賽事所付出的辛勞。我們也感到無比幸運，擁有優秀的贊助商和合作夥伴，在此我亦要我們的朋友們—滙豐銀行、國泰、Kukri、DHL 及 Rhino 致意。

最後，我謹代表我們的教練、球員和整個中國香港欖球總會，感謝您們的支持。您們的付出在舉辦賽事這段期間，彌足珍貴。

現在，請大家盡情投入亞錦賽的決賽！

蒲敬思

中國香港欖球總會主席

中國香港欖球總會



HONG KONG
CHINA RUGBY

I was too
shy to speak

Now the whole
team listens

The HSBC Try Rugby Programme has extended the opportunity for 67,000 children to play rugby together.

try.hk.rugby.com



EVERY MOVE COUNTS

Progress is the result of
every step forward

Event Details

比賽日程

中國香港欖球



HONG KONG
CHINA RUGBY



HONG KONG CHINA MEN'S XV VS KOREA

22
JUNE

KO 16:30

Venue

地點



Hong Kong Football Club,
3 Sports Rd, Happy Valley

Public Entrance:

Hong Kong Jockey Club Museum Entrance

跑馬地體育道3號香港足球會

公眾入口:

香港賽馬博物館入口

Map 位置圖



Congratulations to Hong Kong China Women



Hong Kong China Women beat Kazakhstan for just the third time in their history in the final match of the Asia Rugby Women Championship 2024 on 1 June to secure the runner-up place in the standings. More importantly the team has booked a spot in WXV for the first time and kept their pathway to Rugby World Cup 2025 England open.

在2024年亞洲女子欖球錦標賽最後一場賽事中，中國香港女子隊史上第三次擊敗哈薩克，獲得亞錦賽亞軍。更重要的是，中國香港首次取得WXV錦標賽席位，有機會繼續競逐2025年假英格蘭舉行的欖球世界盃。



HKCR General Manager of Performance Rugby, Jo Hull, discusses how important the Asia Rugby Women's Championship was for the squad, for program development and for future-proofing the women's game.

中國香港欖球總會高水平欖球總經理侯祖瑟芬 (Jo Hull) 解釋亞錦賽的重要性，以對球隊成長及未來發展的意義。



Food & Beverages

Food and beverages can be purchased at the match, with payment available via cash or Octopus. Alcohol will only be served to customers aged 18 and over.

Match Entry

General admission can be accessed via the HKJC Museum entrance. Please have your digital ticket ready as you enter to ensure a smooth process.

There is unreserved seating in the general admission area of the stadium, be sure to arrive early to secure a good spot and to grab refreshments before the match starts.

VIPs And HKFC Members

Entry is via the HKFC main entrance. Please note this entrance is not open to general admission ticketholders.

Need Help?

Visit the stadium entrance, or chat to any member of Hong Kong China Rugby staff inside the venue.



場內飲食

場內購買食物或飲料，可使用現金或八達通。
酒精飲料僅提供予18歲或以上人士。

入場須知

入場時，請經由香港賽馬博物館入口進入。請於入場前準備好您的電子門票，以確保流程順利進行。

球場的公眾看台不設劃位，請提早入場，以便在比賽開始前購買餐飲，安心欣賞賽事。

貴賓及香港球員會會員入場

經由香港足球會正門進入。

請注意，持有一般門票人士請使用香港賽馬博物館入口進入球場。

需要協助？

請到香港足球會入口，或聯絡場內中國香港欖球總會工作人員。

ASIA RUGBY CHAMPIONSHIP 2024

22 JUNE 2024

HONG KONG CHINA MEN'S XV PLAYERS

- 1 Rory CINNAMOND
- 2 John McCORMICK-HOUSTON
- 3 Zaccus CINNAMOND
- 4 Jamie PINCOTT
- 5 Callum McCULLOUGH
- 6 Joshua HRSTICH ©
- 7 James SAWYER
- 8 Luke VAN DER SMIT
- 9 Pat Joe LAIDLER (Harry)
- 10 Matteo AVITABILE
- 11 Harry SAYERS
- 12 Thomas HILL
- 13 Ben AXTEN-BURRETT
- 14 Sebastian BRIEN
- 15 Paul ALTIER
- 16 Alexander POST
- 17 Ben HIGGINS
- 18 Faizal SOLOMONA PENESA
- 19 Patrick JENKINSON
- 20 Tyler McNUTT
- 21 Camill CHEUNG
- 22 Gregor McNEISH
- 23 Jack ABBOTT

TEAM MANAGEMENT

Charles CHEUNG	Team Manager
Andrew DOUGLAS	Head Coach
Lewis EVANS	Coach
Logan ASPLIN	Coach
Marno MEYER	Coach
Alex ALLAN	Coach
Pete NUGENT	S&C Coach
Andy YUEN	Analyst
Henry ELLIOTT	Physiotherapist

全力以赴
ALL IN
#HKRUGBY @HKRUGBY

ASIA RUGBY CHAMPIONSHIP 2024

22 JUNE 2024



KOREA MEN'S XV PLAYERS

Squad will be confirmed ahead of the match.

HEAD COACH

LEE MYUNG-GEUN

Previous Results

賽果回顧



22
MAY

HONG KONG CHINA WOMEN'S XV
VS **JAPAN**
FULL-TIME

12:29

27
MAY

JAPAN VS KAZAKHSTAN
FULL-TIME

64:0

1
JUNE

HONG KONG CHINA WOMEN'S XV
VS **KAZAKHSTAN**
FULL-TIME

22:0



1
JUNE

HONG KONG CHINA MEN'S XV
VS **UAE**
FULL-TIME

52:5

8
JUNE

MALAYSIA
VS **HONG KONG CHINA MEN'S XV**
FULL-TIME

6:70

中國香港欖球總會



HKCR



Available on the
App Store



ANDROID APP ON

Google Play

**BUY YOUR
TICKETS NOW!**

Escapade Discount

獨家折扣



YOUR SPORTS
SPECIALISTS



Kukri

KUKRI - Women's HKRU 7's
Away Replica (2024)

HK\$630.00



Kukri

KUKRI - Youth's HKRU 7's
Away Replica (2024)

HK\$589.00



Kukri

KUKRI - Men's HKRU 7's
Away Replica (2024)

HK\$630.00



Kukri

KUKRI - Women's HKRU 7's
Home Replica (2024)

HK\$630.00



Kukri

KUKRI - Youth's HKRU 7's
Home Replica (2024)

HK\$589.00



Kukri

KUKRI - Men's HKRU 7's
Home Replica (2024)

HK\$630.00



Kukri

KUKRI - Youth's Stadium T-
Shirt (2024)

HK\$269.00



Kukri

KUKRI - Men's Stadium T-
Shirt (2024)

HK\$315.00

Ticketholders can receive 15% off HKCR and HK7s merchandise at Escapade Sports stores in June. All you need to do is show your ticket at the checkout desk.

6月期間，持票人在 Escapade Sports 運動用品店收銀檯出示電子門票，購買中國香港欖球總會和香港國際七人欖球賽商品可享受八五折優惠。